
Zapisnik i odluke 
Redovne godišnje skupštine Saveza 

održane 25. veljače 2013. u Domu sportova,Trg K. Ćosića 11, od 18 do 18.35 sati. 
 
 
Nazočni: 
BK Medvedgrad 1998  - Šime Zekan, Josip Uglešić 
BK Purger   - Zlatko Šavor 
BK Silent   - Mirjana Juriša, Ileana Tolja 
BK Zagreb Maksimir  - Silvio Jurčić, Hrvoje Dominić 
HBK Max   - Melanija Grubić Sutara, Renato Tandara 
Predsjednica Saveza:  - Lidija Petrinović 
Također nazočan: 
Ratko Cvetnić, tajnik Saveza 
Izočni: 
BK Max, BK Nika, BK Ružmarinka, BK Stella. 
 
 
Predsjednica Petrinović (PP) pozdravila je nazočne.  
 
1. Izbor Verifikacijskoga odbora  
1.1 Izbor 
PP predložila je u Verifikacijski odbor skupštinare Juriša (SJ), Grubić Sutara i Tandaru. 
 
Prihvaćeno jednoglasno. 
 
1.2 Izvješće o kvorumu 
SJ je u ime Verifikacijskog odbora izvijestila da je u članstvu Saveza 9 klubova, što znači da Skupština 
u punom sazivu broji 18 predstavnika članica što s predsjednicom Saveza čini ukupno 19 skupštinara. 
Kvorum je 10 skupštinara, koliko ih je nazočno na sjednici, a nadpolovičnu većinu čini 6 glasova. 
 
Prihvaćeno jednoglasno.  
 
1.3 Usvajanje dnevnoga reda 
PP predložila je dnevni red na usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno. 
  
2. Ovjera zapisnika i odluka Izborne skupštine 2012. 
Budući da na ove akte nitko nije imao primjedbi PP predložila je da se isti ovjere. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 1). 
 
3. Usvajanje Izvješća za 2012.  
Kraći uvod u programsko izvješće dala je PP istaknuvši da su se ove godine odličnim međunarodnim 
rezultatima naših seniorskih parova pridružili i juniori koji zauzimaju odlične pozicije u EJK-u i svjetskoj 
rang-listi. Naglasila je da bi to bilo teško izvedivo da financijska realizacija nije bila stopostotna. Kraću 
razradu stavaka koje nisu izvršeni dao je tajnik Cvetnić (TC), naglasivši lošu komunikaciju sa 
Zagrebačkim Holdingom. Potom je PP dala izvješće na usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 2). 
 
PP je još jednom pohvalila financijsko izvješće glede realizacije proračuna, a TC  upozorio je da svi 
sudionici u transferu proračunskih dotacija ZŠS-a i Grada moraju imati potpunu računovodstvenu 
dokumentaciju koja dokazuje namjensko trošenje proračunskoga novca. S tim u vezi podsjetio je i na 
Upute za financijsku realizaciju, koje je dao ZŠS. PP je potom dala izvješće na usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 2). 
 
4. Usvajanje Plana rada za 2013. 



Kraći uvod u programski plan dala je PP. Potom je TC podsjetio da su natjecateljski ciljevi Saveza 
definirani kroz koordinaciju sa ciljevima HBS-a. Iako ZŠS ne raspolaže posebnim sredstvima za 
međunarodna natjecanja autoritet koji Savez, njegovi čelnici i predstavnici u skupštini ZŠS-a, nakon 
šest godina borbe za povratak kriterija u program, sada imaju, ukazuje da bi se u slučaju potrebe 
moglo računati na razumijevanje i pomoć ZŠS-a. PP je potom dala plan na usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 3). 
 
Nakon uvoda PP kraće obrazloženje financijskog plana dao je TC istaknuvši 20-postotno povećanje u 
odnosu na prošlu godinu čime Savez pomalo kompenzira činjenicu da se kroz godine najvećih 
rezultata financijski plan Saveza smanjivao. U kraćoj raspravi sudionici su izrazili vjeru u redovitost 
dotacija i ponovnu stopostotnu realizaciju. PP je potom dala plan na usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 3). 
 
5. Izbor člana Upravnog odbora  
5.1 Izvješće Verifikacijskoga odbora o valjanosti kandidatura 
SJ je u ime Verifikacijskog odbora izvijestila da su sve tri kandidature valjane. 
 
Prihvaćeno jednoglasno 
  
Potom je Verifikacijski odbor podijelio glasovnice. 
 
5.2 Izbor  
Nakon prebrojavanja glasova ustanovljeno je da je kandidat Hoelbling dobio 5 glasova, kandidat 
Šavor 3 glasa te kandidat Dominić 2 glasa, što znači da ni jedan kandidat nije dobio nadpolovičnu 
većinu, te da kandidat s najmanjim brojem glasova ispada iz drugog kruga glasovanja. Potom je 
Verifikacijski odbor podijelio glasovnice za drugi krug. Nakon prebrojavanja glasova ustanovljeno je da 
su oba kandidata i Šavor i Hoelbling dobila po 5 glasova, što znači da ni jedan od kandidata nije dobio 
nadpolovičnu većinu te se izbor nedostajućeg odbornika prosljeđuje na sljedeću skupštinsku sjednicu. 
Takav zaključak PP je dala na usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 4). 
 
6. Ostalo 
 
Budući da pod ovom točkom nije bilo prijedloga PP je zaključila sjednicu. 
 
 
Odluke 
 

1. Ovjeravaju se zapisnik i odluke Izborne skupštine 2012. godine. 
2. Prihvaćaju se programsko i financijsko izvješće za 2012. godinu. 
3. Prihvaćaju se programski i financijski plan za 2013. godinu. 
4. Izbor nedostajućega odbornika Saveza prosljeđuje se na sljedeću skupštinu Saveza. 

 
 
 
 
Ratko Cvetnić, zapisničar Dr. sc. Lidija Petrinović, predsjednica Saveza 
 


